

01/2012

Mod: KLD6-12/35XLAS-N

Production code: P13PY06003



Diamond
catering equipment

DECLARATION OF CONFORMITY

In agreement with the Low Voltage Directive **2006/95 EEC**, with the directive **2004/108 EEC** (EMC9), with the directive **2006/42 EEC** (machines), integrated by the CE mark.

In agreement with Regulation (EC) No. **1935/2004** of the European Parliament and of the Council of **27 October 2004** on materials and articles intended to come into contact with food.

Type of appliance / Machine	HOOD
Trademark	DIAMOND
Model	LOGIC PLUS LINE
Manufacturer	PIZZA GROUP SRL
Address	
Telephone	
Telefax	

The harmonised standards or technical specifications (designations) that have been applied in agreement with the highest professional standards on safety in force in the EEC are:

Standards or other normative documents

EN 60335-1 EN 60335-2-64

EN 55014

Test report - Technical data sheets

IMQ PRIMA CONTROL 58 CEEL 99

FLAM GAS

Other information:

In my capacity as manufacturer and/or authorised representative of the company inside the EEC, I hereby declare, under my own responsibility that the appliances conform to the essential requirements of the aforementioned Directives.

San Vito al Tagliamento (PN)

03.04.2006

Bellotto Carlo

President



DÉCLARATION DE CONFORMITÉ.

Conformément à la Directive Basse Tension **2006/95 CE**, à la directive **2004/108 CE** (Compatibilité Électromagnétique), à la directive **2006/42 CE** (machine), intégrées au marquage CE.

Conformément au Règlement (CE) N° **1935/2004** du Parlement Européen et du Conseil du **27 octobre 2004** concernant les matériaux et objets destinés à entrer en contact avec les denrées alimentaires.

Type d'appareil/Machine	HOTTE
Marque commerciale	DIAMOND
Modèle	LOGIC PLUS LINE
Constructeur	PIZZA GROUP SRL
Adresse	
Téléphone	
Téléfax	

Les normes harmonisées ou les spécifications techniques (désignations) appliquées conformément aux règles de l'art en vigueur dans la CEE en matière de sécurité sont:

Normes ou autres documents normatifs	Rapport d'essai - Fiches techniques
EN 60335-1 EN 60335-2-64	IMQ PRIMA CONTROL 58 CEEL 99
EN 55014	FLAM GAS

Autres informations :

En qualité de fabricant et/ou de représentant agréé de la société à l'intérieur de la CEE, nous déclarons sous notre responsabilité que les appareils sont conformes aux exigences essentielles prévues par les Directives susmentionnées.

San Vito al Tagliamento PN

01-01-2012

Bellotto Carlo

Président

